
van de vergadering gehouden op 6 februari 2017.

Aanwezig: Aad Kramer, Dick Leeuwenkamp (secretaris), Henk Rens (penningmeester), Elli Ruijter, 
Willy Schipper, Jacco Stuyvenberg, Hans Verheggen, Helga Wagemaker (voorzitter). 
Afwezig:  
Gasten: Peter Vlam (VVD), Sigge van der Veek (Wethouder), Cees Rutsen en Cees Hoebe 
(Werkgroep Verkeer)  

Notulen 19 december.
Inhoudelijk geen opmerkingen. 

Aandachtspunten.
Voor het onderwerp Verkeer is de Werkgroep Verkeer aanwezig in de personen van Cees Rutsen en 
Cees Hoebe  voor een toelichting op de stand van zaken.
Er is nog geen contact geweest met Frank Watertor (gemeente) over een aantal verkeerspunten 
die genoemd zijn tijdens het veldbezoek.

Actie: Dick zal navraag doen bij Frank Watertor.  
Aan de lijst worden toegevoegd: – onduidelijke markering fietspad Burgerweg vanaf de Westfriese 
dijk. – Het eerste deel van het wandelpad dat begint aan de Grote Sloot en door akkerland loopt is 
onbegaanbaar. 

Glasvezel: Wethouder Sigge van der Veek vraagt extra aandacht voor het project glasvezel. Het 
aantal inschrijvingen is nog veel te laag waardoor de haalbaarheid van het project ernstig in gevaar
komt. Extra inspanning is noodzakelijk en de gemeente wil dit ook steunen. Als mogelijkheid noemt
hij de aanpak zoals die in ‘t Zand wordt georganiseerd als voorbeeld. Daar gaan binnenkort leden 
van verschillende sportverenigingen huis-aan-huis met intekenlijsten. Bedrijfsleven en gemeente 
hebben een aantrekkelijke bonus beschikbaar gesteld voor elke inschrijving. De colporteurs worden
vooraf geïnstrueerd om met kennis van zaken e.e.a. toe te lichten. 
Of een dergelijke aanpak ook in Burgerbrug haalbaar is is moeilijk in te schatten, we wachten af 
hoe het in ‘t Zand verloopt.

Verkeer.
De werkgroep Verkeer heeft een aantal maatregelen uitgewerkt. Cees Rutsen en Cees Hoebe 
lichten e.e.a. toe, aan de hand van een plattegrond. Men gaat binnenkort met de afdeling Verkeer, 
Vervoer en Wegen van de gemeente om tafel om de haalbaarheid te bespreken.

Stand van zaken Old Skoel.
Beide heren zijn ook nauw betrokken bij de ombouw van de oude school tot een multifunctioneel 
artistiek centrum. Het opknappen door een groepje vrijwilligers vordert gestaag. Naar verwachting 
zal rond half maart het gebouw in gebruik worden genomen. Voor een groot deel van de ruimten is 
een huurder gevonden, bestemd voor workshops en atelier. Eén ruimte blijft beschikbaar voor losse
verhuur voor voorstellingen e.d. Vanuit de vergadering wordt wel opgemerkt dat er op moet 
worden gelet dat deze activiteiten niet concurrerend mogen zijn met de functie van de Herboren 
Toren.

Brugpraat.
De voorbereiding voor het volgende nummer verloopt volgens planning. Er hebben zich nog weer 
enkele nieuwe abonnees gemeld.
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NOTULEN.



Financiën. 
Henk presenteert het financiële resultaat van 2016. Mede dankzij de abonnements- en advertentie-
inkomsten is het verlies flink vermindert. Naar verwachting zal dat in 2017 worden goedgemaakt. 
Dit was zijn laatste activiteit als penningmeester, Elli Ruijter neemt zijn functie over. 

Actie: Dick zal wijziging doorgeven aan Kamer van Koophandel. 
Ook de wijziging van het voorzitterschap.

Jaarverslag 2016.
Het verslag wordt goedgekeurd en zal worden gepubliceerd.

Werkbezoek college van Burgemeester en wethouders.
In de aankondigingsbrief zijn twee data genoemd. We kiezen voor 27 maart. Wil en Dick zullen een
voorstel voor het programma maken.

Actie: Wil en Dick maken een opzet voor het programma.

Rondvraag.
Peter Vlam merkt op dat hij uit de krant heeft begrepen dat er voor de dorpsraden in o.a. 
Oudesluis, Tuitjenhorn en Dirkshorn flinke geldbedragen beschikbaar zijn gesteld. Het is niet 
duidelijk waar dit om gaat, we zullen proberen het te achterhalen.

Volgende vergadering:
13 maart 2017
Herboren Toren, 20.00 uur.

(Wilt u als gast aanschuiven dan even aanmelden via de secretaris want soms worden vergaderingen 
verplaatst. D. Leeuwenkamp 0226 381561 / dorpsraadburgerbrug-nh.nl
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         AANDACHTSPUNTEN.

PERIODE FEBRUARI 2017.

   (VB= veldbezoek)

VB ONDERWERP WAT STATUS

* Groenstrook achter woningen 
Zwanenplein

Het is een rommeltje Wordt aangepakt door 
gemeente.

* Berm Grote Sloot 76-104 extra
grastegels

Berm verstevigen. Binnen bebouwde kom 
dus gemeente. 

Woningnieuwbouw naast school Er is belangstelling voor 2-
onder-1 kap woningen per
perceel.

Nog geen voortgang

Hergebruik oude school Gebruiken als 
multifunctioneel gebouw

Het opknappen verloopt 
goed. Half maart opening

* Verkeersproblematiek Regelmatig klachten over te
hard rijden.

 Navraag bij Werkgroep 
Verkeer wat status is.

* Aanpassingen voetbalveld en
ijsbaan

Hekwerk plaatsen

Drainage

Hekwerk geplaatst. 
Ballenvanger kant 
Kramer nog niet op 
orde

* Grastegels langs Grote Sloot ter
hoogte van de Buuren.

Verstevigen bermen langs
Grote Sloot bij café de 
Buuren.

Wachten op reactie 
gemeente

Vaste oeververbinding bij
Burgervlotbrug

Provincie laat 
haalbaarheidsonderzoek doen

Eerste presentatie 
Haskoning is geweest. 
Medio maart voortgang.

Aanduiding fietspad 
Burgerweg vanaf de dijk 
onduidelijk

Waar dient de 
aangebrachte paal 
voor?

Gaan we uitzoeken

Wandelpad vanaf Grote 
Sloot door akkerland 
onbegaanbaar.

Officieel pad maar 
vrijwel onbegaanbaar.

We gaan op zoek naar
verantwoordelijke 
organisatie.
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